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Anadolu'da sanat günleri 
Anadolu Üniversitesi, 14 Kasım günü iki önemli sanat etkinliğine l?irden imza attı. Çağdaş Sanatlar Müzesi kapılarını 
izleyicilere açarken, Tiyatro Anadolu da Haldun Taner'in ünlü oyunu Keşanlı Ali Destanı'nı sahneye koydu. 

nadolu 
Çağdaş 

zesi 14 Kasım günü tö
renle açıldı. Törene tanınmış 
sanatçıların yanısıra Kültür 
Bakanlığı Müsteşarı Fikret 
Üçcan, Eskişehir Valisi Sa
mi Sönmez ve Büyükşehir 
Belediye Başkanı Prof. Dr. 
Yılmaz Büyükerşen de katıl
dı. 

Güzel Sanatlar Fakültesi 
Dekanı Prof. Atilla Atar'ın 

konuşmasından sonra Rek
tör Prof. Dr. Engin Ataç. 
müzenin oluşumu hakkında 
bilgiler verdi. Anadolu Üni-

versitesi'nin her zaman sa
natı ön planda tutan bir 
üniversite olduğunu belirten 
Ataç, "Biz sanatla bilimin 
birbirinden ayrılmaması ge
rektiğine inanıyoruz" diye 
konuştu. 

Kültür Bakanlığı Müsteşa
rı Fikret Üçcan da yaptığı 
konuşmada Çağdaş Sanat
lar Müzesi ile Anadolu Üni
versitesi'nin bir ilke daha 
imza attığını belirterek, Kül
tür Bakanlığı olarak Anado
lu Üniversitesi'nin böylesi 
kültür ve sanat projelerine 
destek olacaklarını söyledi. 

Keşanlı Ali Destanı sezon sonuna kadar salı ve 
perşembe günleri sahnelenecek. 

il 

Çagdaş Sanatlar Müzesi 'nde Anadolu Üniversitesi kolek
siyonundaki eserler sergilenecek. 

nadolu Üniversitesi ti
yatro topluluğu Tiyatro 

Anadolu, yeni sezonu dev bir 
oyunla açtı. · Hazırlıkları 
uzun süredir devam eden 
Haldun Taner'in müzikli 
oyunu Keşanlı Ali Destanı, 

14 Kasım akşamı seyirciyle 
buluştu. 

Oyunda Tiyatro Anadolu 
oyuncularının yanı sıra Dev
let Konservatuvarı Sahne 

Sanatları Bölümü öğrencileri 
de rol alıyor. 

Tiyatro Anadolu, Keşanlı 

Ali Destanı'nı sezon boyunca 
her salı ve perşembe günü 
Yunusemre Kampusü Ata
türk Kültür.ve Sanat Merke
zi Büyük Salon'da sahnele
yecek. 
Açılışa Demet Taner, Gül

riz Sururi, Engin Cezzar ve 
Gencay Gürün de katıldı. 

"Anadolu Universitesi büyük yol katetti" 
ükseköğretim Kurulu 
Başkanı Kemal Gürüz, 
Anadolu Üniversitesi 

Rektörü Prof. Dr. Engin 
Ataç'ı 21 Kasım Çarşamba 

günü ziyaret ederek, Anado
lu Üniversitesi'nin son dört 
yılda büyük mesafe aldığını 
söyledi. 

Kemal Gürüz, Anadolu 
Üniversitesi'nin kuruldu
ğundan bu yana gurur kay
nağı olduğunu belirterek 
şöyle konuştu: 

"Eski yeni rektör ayırımı 

yapmadan emeği geçenlere 
şükran ve teşekkür borçlu
yuz. Ataç da dört yıl içinde 

yapılanları katlamıştır. Ör- tamamen Anadolu Üniversi
nek bir kurum yaratılmıştır." tesi'ne verilmesi gerekir. Yay-

Anadolu Üniversitesi'ne gın eğitim yapan Anadolu 
yönelik yerel basındaki kara- Universitesi için bu da yeter
lama kampanyasının kendi- li değildir. İnternet ve uydu 
sine de ulaştığını bildiren hattı da verilmelidir. Anado
Kemal Gürüz, "Her gün mil- lu Üniversitesi'nin doğu ve 
yarlarca liralık alım yapılan güneydoğu bölgelerine yayın 
bir kurumda yüzlerce me- yapması sağlanmalıdır" dedi. 
mur görev yapıyor. Bunların 
içinde bilerek veya bilmeye
rek bir takım yanlış işlemler 
yapanlar olabilir. Rektör 
Ataç, olayla ilgili soruşturma 
sonucunda fırmadan parayı 
faiziyle geri almış ve konuyu 
yargıya intikal ettirmiştir. Bu 
tür haberler, çamur at izi 
kalsın anlayışıdır" dedi. 

Anadolu Üniversitesi'ne 
kanal tahsisi konusunda da 
görüşlerini açıklayan Prof. 
Dr. Kemal Gürüz, 'TRr4'ün 

Rektör 
aday/an 
programlarını 
anlattıJar 
Rektörlük seçimleri 
için adaylıklarını 
açıklayan Prof Dr. 
Engin Ataç, Prof Dr. 
Davut Aydın, Prof Dr. 
Hüsnü Can Başer ve 
Prof Dr. Semih Büker, 
kendilerini ve pro
gramlarını Anadolu 
Haber' e anlattılar. 

'Kocaman 
bir yalan' 
Öğretmenler Günü 

törenlerinde konuşan 
Eğitim Fakültesi De
kanı Prof Dr. Gürhan 
Can, "Eğitim fakülte
leri nitelikli öğretmen 
yetiştirmiyor" şeklin
deki görüşlere sert 
tepki gösterdi. · 

YDYO'da,n 
kongre 
Yabancı Diller Yük

sekokulu, İngiliz Dili 
öğretmenlerini bir 
araya getirdi. 
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Öğretmen adayları öğretmenlik 
hakkında ne düşünüyor? 

Bekir Kaptı 
Almanca 4.Sınıf 
Öğretmenlik kut

sal bir meslektir. 
Kendimi iyi bir öğ
retmen adayı ola
rak görüyorum. Öğ
retmenliğe maddi 
açıdan bakanların 
iyi bir öğretmen ola

cağına inanmıyorum. Bu işi sevmek ve 
gönül vermek gerekir. Bu mesleği sev
meyenler ve sadece meslek olarak gö
renlerirı bu işi yapmamalarını tavsiye 
ediyorum. Bütün öğretmenlerirı öğret
menler gününü kutluyorum 

Hüseyin Bozkurt 

Profesyonel bir 
meslek olmakla be
raber kutsal an
lamda büyük bir 
misyon taşımakta
dır öğretmenlik. 

Bir binayı oluştu -
ran tuğlaların çıktığı fabrikalardır. Bu 
derece önemli ve kıymetli olan bu mes
leği bir an önce yaşamak için sabırsız
lıkla bekliyorum. Bütün öğretmenlerirı 
ve öğretmen adaylarının öğretemenler 
gününü kutluyorum. 

Jiandegiil 
Izmirli 
İngiliz.ce 3.Sınıf 

Hepimizin amacı 
ortak değil mi? Ay
nı çatı altında ne-
den toplandık? Sa
dece şu sihirli söz
cük bizi aynı çatı al
tında toplamaya ye

terli: "Öğretmenlik". Öğretmen olmak 
demek içimizdeki kaynağın sularından 
insanlara tattırmak demek, paylaşmak, 
aynı zamanda öğretirken öğrenmek sev
meyi, saymayı, insanlığı öğrenmek. İşte 
bu yüzden ÖĞREfMENLİK! 

Öğretmenlik çok 
önemli ve kutsal 
bir meslektir. Fa
kat ülkemizde ma
alesef bir iş olarak 
görülüyor. Ülke

mizde görev yapan 
bir öğretmen Uruguay ve Şili gibi geri 
kalmış bir ülkede görev yapan öğret
menden daha az maaş alıyor. Bundan 
dolayı öğretmenler özel sektöre yöneli
yor. Öğretmenlerirı sadece 24 Kasımda 
hatırlanmasını yadırgıyorum. Öğret
menler günümüz kutlu olsun. 

Hülya Öztürk 

İşitme Eng. 2. Sınıf 
Türkiye'de öğret

menlere gereken 
önemin verilmedi
ğini düşünüyorum. 

Öğretmenler Eğitim 
Fakültelerirıden ni
telikli bir eğitim al
mıyorlar. Hayat ko
şulları mesleği yerirıe getirmemizi engel
liyor. Sonuçta eğitim bu ülkenin ilerle
mesi için temel şartlardan biri ve eğitim
ciler bu yolda yalnız bırakılmamalı. 

Derya Ontaş 

Almanca 2.Sınıf 
Öğretmenlik mes

leğini seviyorum fa
kat günümüz şart
larında öğretmen

ler yaptıkları işin 

karşılığını alamı -
yorlar. Herkes öğ
retmen olamaz. Maalesef 
devletimiz bir ziraatçıyı, su ürünlerini 
bitirmiş bir kişiyi, devlete harcını yatır
mış herkesi öğretmen yaptı. Bir Ziraatçı 
öğretmenlik mesleğinden ne kadar anlar 
bilemiyorum ... 

Aslı Perk 
Almanca 2. Sınıf 
Öğretmenliğin 

önemli bir istihdam 
alanı oluşturduğu 

günümüz Türkiye
sinde, bu mesleğin 
kalitesinirı olduk
ça düştüğünü dü
şünüyorum. Meslekle ilgi
li gerekli uzmanlık eğitimi alan ve alma
yan bir çok kişi bu sahada çalışıyor ol
sa da bence öğretmen olmayı hedefleyen 
bireylerirı sahip olması gereken temel 
özellik insan (çocuk) sevgisidir. 

tıüseyin 
Ozkaraman 
Sınıf Öğrt.4. Sınıf 
Öğretmenlik 

mesleğinirı çok de
ğerli ve kutsal bir 
meslek olduğu için 
seçtim. Toplumu
muz tarafından öğ
retmenler sadece 
ylm bir gününde hatırlanmakta ve öğ
retmenlere değer verilmediği kanısın
dayım. Bir eğitimci durumundaki öğ
retmen topluma ışık tutamıyor. Öğret
menlerin hakkettikleri yeri ve değeri
nin anlaşılacağına inanıyorum. 

Görü ler 

Anadolu Üniversitesi'nin kültür-sanat ya
şamına önemli katkılarda bulunduğunu ge
çen sayımızda yazmıştık. 

Üniversitemizin özellikle içinde bulun
duğu kentle, sanat bağlamında önemli bir 
etkileşim içinde bulunduğu, Eskişehir'in sa
nat yaşamındaki gelişmelerde üniversitemi
zin çok önemli bir yere sahip olduğu yadsı
namaz bir gerçek ... 

AKM'de düzenli sahnelenen tiyatro 
oyunları, Sinema Anadolu'daki orijinal 
filmler, Devlet Konservatuvarı1nın çeşitli 

· sahne çalışmaları yanında Güzel Sanatlar 
Fakültemiz öğretim elemanları ve öğrenci
lerinin çeşitli dallardaki sergileri, Eskişehirli 
sanatseverlerin her zaman beğenisini ka
zanmış ve onların taktirlerini toplamıştır. 

13-22 Kasım 2000 tarihli 122. sayımızda 
34 ülkeden 180 karikatüristin eserlerinden 
oluşan Yeni Binyıla Girerken Eğitim Sorun
ları adlı serginin, üniversitemizde Eğitim 
Karikatürleri Müzesi'nin temelini oluştura
cağını duyurmuştuk. 

Karikatür sergisi, İstanbul ve Ankara'da 
da açılmış ve sanatseverlerden büyük beğe
ni almıştı. 

Bir yıl sonra aynı günlerde üniversitemiz 
iki yeni sanat olayına daha imza atıyor ... 

Üniversitemizden önce askeri talimgah 
olarak inşa edilen, üniversitemiz kurulduk
tan sonra da değişik amaçlar için kullanılan 
Spor Salonu yanındaki tarihi bina, iki yıl 
önce başlayan restorasyon çalışmalarının 
tamamlanması ile Çağdaş Sanatlar Müzesi 
olarak hizmete açıldı. 

Birbirine bağlı üç salondan oluşan mü
zenin açılışında, üniversitemizin sahip ol
duğu resim koleksiyonundan eserler sergi
lendi. 
Çağdaş Sanatlar Müzesi, üniversitemizin 

sanat dünyasına yeni bir katkısı olarak, tari
hi bir binanın, sanatın hizmetinde kullanıl
masında vurgulanması gereken önemli bir 
katkıdır. 

Müze, bundan böyle sanatın ve sanat
severlerin hizmetinde olacaktır. .. 

İkinci sanat olayı ise, geçen haftaki 
yazımızda da belirttiğimiz Keşanlı Ali Des
tanı'nın Eskişehir'de ilk kez, üniversitemiz 
konservatuvarının desteğiyle sahnelen-

mesi. .. 
50 kişilik kalabalık bir 

oyuncuyla haftanın iki günü 
sahnelenen Haldun Taner'in 
dev müzikal oyunu, sanat

severlerin büyük 
beğenisi aldı bile ... 

Yaşam sevginiz 

hiç tükenmesin ... 

r. Halil İbrahim GÜRCAN 

.nde 5000 adet 
·, Yunusemre Kam 

, 26470 Eskişehir 
790 faks: 0-222- 3 

u.edu.tr 
.anadolu.edu.tr 
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'Koskoca bir yalan' 
Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Gürhan 
Can, .. Eğitim Fakülteleri nitelikli öğretmen 
yetiştirmiyor" iddialarına sert tepki gösterdi. 

ğitim Fakültesi Dekanı 

E Prof. Dr. Gürhan Can, 
son dönemde televizyon

larda gürıdeme getirilen "Eği
tim fakülteleri, öğretmen yetiş
tirmiyor" şeklindeki iddiaların 
çok büyük bir yalan olduğunu 

söyledi. 
24 Kasım 

Öğretmen
ler Günü 
dolayısıyla 

--■-: .oa:.-Ata türk 

Prof.Dr. 
Gürhan Can 

Kültür ve 
Sanat Mer
kezi 'nde 
düzenlenen 
törende ko
nuşan Prof. 
Dr. Gürhan 

Can, "Öğretmen yetiştiren ku
rumların dört yıllık lisans eğiti
mine bağlanması son derece 
yararlı olmuştur" dedi. 

Rektör Prof. Dr. Engin Ataç 
da bilim ve teknolojide görülen 
hızlı değişme ve gelişmelerin 

toplumun yapısını hızla değiş
tirdiğini belirterek," Eğitim Fa
kültemiule çağdaş öğretim tek
nolojilerini işe koşarak gelece
ğin nitelikli öğretmenlerini ye
tiştirirken, bir yandan da 1985 
yılından bu yana Açıköğretim 
Fakültemiz aracılığıyla görev 
başındaki öğretmenlerimizin 
niteliklerini yükseltmeye çalış
tık" diye konuştu. 

Doç. Dr. Ferhan Oadabaşı da 
konuşmasında'Toplumsal Et-

kiler ve Teknoloji Okuıyazarlı
ğı" konusunda göıi.işlerini 

açıkladı. Odabaşı, bilgisayarla
rın gürıümüzde yaşantının her 
alanına girdiğini hatırlatarak, 

"Dürıyadaki tüm bilgilerin bir 
tıklamayla ulaşıldığı gürıümüz

de bilgisayar okur yazarı olma
mak, bilgi cahili olmaktan baş-

ka bir şey değildir" diye konuş
tu. 
Öğretmenler Günü içirı dü

zenlenen törende daha sonra 
"Eğitimde Teknoloji Çağı"nın 

tartışıldığı bir panel düzenlendi 
ve öğrenci yazılımlarının yer al
dığı bir sergi açıldı. 

11 Eylül sonrası Türkiye 
O.. ğrenci Temsilciler Kumlu'nun 1:"conu

ğu olarak ürıiversitemize gelen Istan
bul Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. 
İzzettin Önder, "Değişen Stratejiler ve 
Türkiye" konulu bir konferans verdi. Ko
nuşmasında 11 Eylül saldırılarından 
sonra Türkiye'nin durumunu değerlendi
ren Önder, politikanın ekonominin bir 
aracı olarak ortaya çıktığını söyledi. Ön
der şunları söyledi: 

"Her türlü savaş belli bir ideolojiyi sa-

YDYO'dan Kongre 

Y abancı Diller Yüksekokulu tarafından 
düzenlenen 4. Uluslararası INGED

ANADOLU İngiliz Dili Öğretimi Kongresi 
15-1 7 Kasım günleri arasında üniversite
mizde yapıldı. "Yabancı Dil Eğitimindeki 
Gelişmeler"in konu alındığı kongrede, İn
giliz dili öğretmenlerini bir araya getire
rek, fikir alışverişinde bulunmalarını 
amaçlandı. 

Kongreye, Amerika Birleşik Devletleri, 
İngiltere ve Aıjantin'den öğretmenlerin 
yanı sıra Türkiye'nin bir çok üniversite
sinden öğretim elemanları katıldı. 

vunuyor ve çıkan çatışmalar da ihtilafın 
bir sonucu oluyor. Onun için 11 Eylül'ü 
ben bir olay olarak göıi.iyorum. Bütürı 
savaşlar paylaşım üzerine kuruludur ve 
bir takım zengin kaynaklar için yapılmış
tır. 11 Eylül zamanlaması iyi bir olaydır 

ve savaşın başlaması içirı de iyi bir baha
nedir." 

Prof. Dr. İzzettin Önder, ABD'nin olayı 
kendisine yapıldığını kabul ederek tek 
başına müdahale ettiğini belirtti ve" Esa-

sında ekonomi
sini geliştirmek 
için savaş açtı" 

diye konuştu . 
Azerbeycan boru 
hattının Türki
ye'den geçiril
m ek istenmedi
ğini söyleyen Önder, "Türkiye'nin ekono
mik açıdan rahatlaması diğer ülkelerin 
işirıe gelmiyor" dedi. 

Eczacılık ve TBAM'dan 
yıldönümü kutlaması 

E ezacılık Fakütesi'nin 
33'üncü , TBAM (Tıbbi ve 

Aromatik Bitki ve İlaç Araş
tırma Merkezi)'ın da 16'ncı 

kuruluş yıldönümleri nede
niyle fakü ltenin Toplantı 
Salonu'nda 19 Kasım Pazar
tesi günü bilimsel bir etkin
lik düzenlendi. Eczacılık Fa 
kültesi Dekanı Prof. Dr. 
Ümit Uçu cu 'nun açılış ko
nuşmasını yaptığı seminerin 
1. Oturum Başkanı Prof. 
Dr. Yu suf Öztürk ve 2. Otu
rum Başkanı ise Prof. Dr. 
Neşe Kınmer'di. 

Yan Dal ve İkinci Ana Dal yönetmeliklerinde değişiklik 
A nadolu Üniversitesi'nin 

Yan Dal Programı Yönet
meliği ile İkinci Ana Dal Prog
ramı Yönetmeliği'nin bazı 

maddelerinde değişiklikler ya
pıldı. Buna göre, Yan Dal Prog
ramı Yönetmeliği'nin 6. mad
desinde, 2002-2003 öğretim 

yılı olarak belirtilen yürürlük 
tarihi O 1 Ocak 2002 olarak de
ğiş tirildi. 

İkinci Anadal Programı Yö
netmeliği'nde ise 3 . maddenin 
a şıkkındaki "Her akademik 
yıl" ibaresi "Her dönem" biçi
minde değiştirilirken, "Başarı 

ve Mezuniyet" başlığı altında

ki 5. maddeye de bir geçici 
madde eklendi. 

Geçici madde şöyle : 

"Bu yönetmeliğin 3'üncü 
maddesirıin b fıkrasındaki 'en 
geç 5'irıci dönem' ifadesi 2001 -
2002 öğretim yılında "en geç 

6'ncı dönem" olarak uygula
nır."Aynı yönetmeliğin 6'ncı 

maddesirıdeki "Bu Yönetmelik 
hükümleri 2002-2003 öğretim 
yılından itibaren yüıi.irlüğe gi
rer" ibaresi ise "O 1 Ocak 2002 
tarihinden itibaren yürürlüğe 
girer" şeklinde deği tirildi. 

Hesap uzmanı 
olmanın yolları 

Eski Hesap Uzmanı Kamil 
Temel Ersöz, 8 Kasım gü
nü verdiği konferansta, 
hesap uzmanı olabilme
nin yollarını anlattı. işlet
me ve Ekonomi Kulübü 
tarafından düzenlenen 
konferansta Ersöz, hesap 
uzmanlığı sürecini anlattı. 

Kongre Merkezi'nde gerçek
leşen konferansta Kamil 
Temel Ersöz, hesap uzma
nının karakterinin nasıl ol
ması gerektiği, maaş, sı

nav ve staj aşamaları, ola
naklar ve mesleki saygı 
konularında bilgi verdi . 

'Almanca ikinci 
yabancı dil 

oluyor 
lstanbul Goethe Enstitüsü 

Müdürü Dr. Hans Werner 
Almanca'nın Türkiye'deki 
okullarda ikinci yabancı 
dil olarak okutulacağını 
söyledi 

Eğitim Fakültesi Alman Dili 
ve Eğitimi Anabilim Dalı 
Başkanlığı tarafından 13-
15 Kasım günlerinde dü
zenlenen seminerlere 
Salzburg Üniversitesi öğ
retim üyeleri Prof. Dr. 
Eduard Beutner, Dr. 
Manfred Kern ve lstanbul 
Goethe Enstitüsü Müdürü 
Dr. Hans Werner konuş
macı olarak katıldı. Dr. 
Hans Werner "Almanca 
Öğretiminde Yeni Yakla
şımlar" başlıklı konuşma

sında, Milli Eğitim Baka
nı'nın belirttiği gibi ikinci 
yabancı dil olarak Alman
ca'nın aşamalı olarak 
okullara girmekte olduğu 

nu söyledi. 

Liselilerden 
ziyaret 

Anadolu Üniversitesi, lise 
öğrencilerinin ilgi odağı 
olmaya devam ediyor. 
Antalyalı öğrencilerden 

sonra Aydın Adnan Men
deres Anadolu Lisesi öğ

rencileri de 14 Kasım gü
nü üniversitemizi ziyaret 
ettiler. Basın ve Halkla 
ilişkiler Müdürlüğü' nün 
konuğu olan öğrenciler, 
önce Kongre Merkezi'nde 
fotoğraflar eşliğinde 

Anadolu Üniversitesi 
hakkında bilgi aldılar. Ar
dından eğit im birimlerini 
gezen konuk öğrenciler, 

çeşitli fakülte ve yük
sekokulları yakından 

tanıma fırsatı buldular. 
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•• 
Universitemizin rektör adayları 
10 Aralık 2001 Pazartesi günü, Yunusemre Kampusü'ndeki Spor Salonu'nda 10.00-17.00 saatleri arasında 
yaklaşık 530 öğretim üyesinin katılacağı rektörlük seçimleri için dört öğretim üyesi adaylıklarını açıkladılar. 
Adaylar: Prof. Dr. Engin Ataç, Prof. Dr. Davut Aydın, Prof. Dr. K. Hüsnü Can Başer ve Prof. Dr. Semih Büker. 

Prof. Dr. Engin Ataç 
1998 yılında öğretim üyelerimizin 

büyük çoğunluğunun oylarıyla Ana
dolu Üniversitemizin rektörü olarak 
atandım. Her zaman büyük onur 
duyduğum bu göreve beni seçerek 
Üniversiteme hizmet etme olanağını 
veren meslektaşlarıma, Yükseköğre
tim Kurumu ile Cumhurbaşkanlığı 
makamına teşekkür ederim. 

Geride bıraktığımız dönem içinde, 
üniversitemizin her alanında kalite 
çizgimizi daha da yukarıya çekmeyi 
amaçladık. Birimlerimizi daha başa
rılı öğrencilerin tercih etmesi için 
yapılan çok çeşitli çalışmaların 

olumlu sonuçlarını almakta gecik
medik. Örneğin, geçen yıl Üniversi
temize yerleştirilen öğrencilerin 

%70'i Üniversitemizi ilk beş tercihle
ri içinde kazanmışlardır. 

Akademik çalışmaların niteliğini 

ve sayısını artırmak da özel önem 
verdiğimiz amaçlarımız arasında yer 
almıştır. Bu konuda gerekli her tür
lü alt yapı, çalışma ortamı ve özen
dirmeye yönelik çalışmalar gerçek
leştirilmiştir. Örneğin, bilgi işlem 
alt yapı çalışmalarında önemli geliş
meler sağlanmış, tüm öğretim ele
manlarımıza bilgisayar verilmiş, kü
tüphanemize ayrılan kaynaklarda 
önemli ölçüde artış sağlanmış, haf
tada 90 saat çalışır hale getirilmiş, 
kitap sayısı %45, süreli yayın sayısı 
%70 oranında artış göstermiştir. 
Araştırma projelerine verilen des

tek de önemli ölçüde artmıştır. 1998 
yılı başında desteklenen proje sayısı 
18 iken bu yılın sonunda sayının 
84'e ulaşması beklenmektedir. 
Öğretim elemanlarımızın yurtdı

şında bilimsel toplanWara kaWma
lan özellikle desteklenmiştir. Yurtdı
şındaki üniversitelerle işbirliğine 
önem verilmiş ve anlaşmalar imza
lanmıştır. 

"Bilim ve Teknoloji" ile "Sosyal Bi
limler" olmak üzere iki hakemli der
gi de yayın hayatına başlamıştır. 

Bilimsel üretimin niteliğini ve sa
yısını artırmayı amaçlayan "Öğretim 
Üyeliği Kadrosuna Başvurma İle İl
gili Değerlendirme Ölçütleri" yöner
gesi hazırlanarak uygulanmış, "Bi
lim ve Sanat, Teşvik, Hizmet Ödülle
ri" uygulaması ile de bilim ve sanat 
alanlarına ilişkin çalışmalar özendi
rilmiştir. 

Önümüzdeki dönem içinde, önce
likle, geride bıraktığımız dört yıl 

içinde gerçekleştirilen çalışmaların 
geliştirilerek sürekliliğinin ve ku
rumsallaşmasının sağlanması temel 
amacımız olacaktır. Örneğin, örgün 
eğitimimizin niteliğini artırmaya yö
nelik çalışmalar, bilgi işlem teknolo
jisinden daha geniş ölçüde yararla
narak geliştirilecektir. Açıköğretim 

sistemimiz içinde gerçekleştirilen 

çalışmalara devam edilecek, farklı 

kesimlere yönelik yeni programlarla 
kapsamı ve işlevi genişletilecektir. 

Evrensel üniversite hedefimiz doğ
rultusunda uluslararası ilişkilerimi
ze önem vererek, yurtdışındaki üni
versitelerle işbirliğine yönelik çalış
malarımızı sürdüreceğiz. Öğretim 
elemanlarımızın araştırma fonu 
kaynaklarından yararlarımalarını ve 
yurtdışı bilimsel toplanWara katı

lımlarını desteklemeye devam ede
ceğiz. 

Akademik yaşam, dersliklerinden 
laboratuvarlarına, kütüphanesin
den teknolojik donanımına, sanat
sal ve kültürel etkinliklerinden, spor 
tesislerine kadar her şeyi ile bir bü
tündür. Akademik yaşamın niteliği
ni daha da artırıp, her alanda kalite 
çıtamızı öğretim elemanlarımızın 
katkı ve destekleriyle daha da yük
seklere taşıyacağız. Her öğretim ele
manımızın, üyesi olmaktan gurur 
duyduğu bu bilim ve eğitim yuvası
nı evrensel düzeyde örnek bir üni
versite yapacağız. 

Çünkü Anadolu Üniversitesi'nin, 
öğretim elemanları, tüm çalışanları 
ve öğrencileri ile her şeyin en iyisine 
layik olduğunu düşünüyoruz. 

özgeçmiş 

1943 yılında Eskişehir'de doğdu. 
1968 Siyasal Bilgiler Fakültesi (li
sans) 
Aynı yıl Maliye Bakanlığı'nda bütçe 
uzmanı 

1969'da New York Bütçe Dairesi 
1972 ABD University of Southem 
California'da yüksek lisans 
1979 Eskişehir İ.T.İ.A doktora 
1981-1982 USC konuk öğretim üyesi 
1983 Anadolu Üni. İ.İ.B.F. yardımcı 
doçent 
1984 Anadolu Üni. İ.İ.B.F. doçent 
1991 Anadolu Üni. İ.İ.B.F. profesör 
1984-1992 Uygulamalı Güzel Sanat
lar Yüksekokulu Müdürü 
1992-1995 Güz.San. Fakültesi De
kanlığı 

1997 İtalya kültür ve sanat alanında 
"FOYER 97" ödülü 
1991-1997 Rektör Yardımcısı 
1998 Rektör 

Prof. Dr. Davut Aydın 
10 Aralık 2001 tarihinde Üniver

sitemizde hepimizin geleceğini ya
kından ilgilendiren bir konu günde
me gelecek. 

Bu konu Rektörlük Seçimleri ko
nusudur. 

Rektör seçimlerine, "Rektör Ada
yı" olarak katılıyorum. 

Taahhütlerim 
Türkiye'deki kamu kurum ve kuru
luşların öncelikli sorunu saydamlık 
sorunudur. Türkiye saydamlık sıra
lamasında Çin, Rusya ve Endonez
ya'dan sonra en kötü dörüncü ülke 
konumundadır. Ödediğimiz vergile
rin %36'sı yolsuzlukların finansma
nına gitmektedir. 2000 yılında yol
suzluklara giden kaynak 7.6 milyar 
dolardır. IMF'den istenen paranın 
yansıdır. Üniversiteyi ve vakıfları 
saydamlaştırmayı ve Türkiye'nin 
saydamlaştırılmasına katkıda bu
lunmayı taahhüt ediyorum. Üniver
sitemizde demokratik ve katılımcı 

bir yapının geliştirilmesini, bu 
amaçla ortak akıl sürecini işletmeyi 
ve tepeden tırnağa üniversitemizi 
kurumsal check-up tan geçirmeyi 
başlıca görevlerimden birisi olarak 
görüyorum. 
Ekonomik özgürlüğü olmayan öğre
tim üyesinin bilimsel özgürlüğü de 
yoktur. Yaşanan ekonomik krizler 
nedeniyle öğretim elemanları büyük 
gelir kayıplarına uğramıştır. Bu ne
denle öğretim üyelerinin ekonomik 
koşullarını iyileştirmek temel hedef
lerim arasında yer almaktadır Bu 
amaçla:Döner sermaye katkı payı 
kapsamını genişletmeyi, döner ser
maye sistemini saydamlaşıtrımayı 

ve kimin ne aldığını ortaya koyan 
bir düzen getirmeyi taahhüt ediyo
rum. 
İdareci öğretim üyeleri ile idari ol
mayan öğretim üyeleri arasındaki 
anormal farkların gidermeyi ve kat
kı paylarını bir maaş düzeyine yük
seltmeyi görevlerimden birisi olarak 
değerlendiriyorum. 

Kaynakların adil paylaşımını ve 
kaynak kullanımında: bölüm mer
kez ve enstitülerin ihtiyaçlarına ön
celik vermeyi taahhüt ediyorum. 
Akademisyenlik ve akademik faali
yetlerin birinci derecede öncelikli 
yatırım alanı yapmayı taahhüt edi
yorum. 
Öğretim üyesi öğrenci değişim prog
ramlarını geliştirmeyi ve bu amaçla 
uluslararası ilişkiler ofisi oluştur

mayı bunula birlikte Stratejik Plan
lama ve Araştırma Konseyi oluştur
mayı ve stratjik çalışmaları geliştir-

meyi taahhüt ediyorum 
Eğitimde kalite çalışmalarını ileri 
düzeylere taşımak amacıyla Akredi
tasyon çalışmalarını başlatmayı ve 
kitap basımında, öğrencilere ucuz 
kitap sağlamak ve yayın faaliyetleri
ni artırmak amacı ile örgün eğitim 
ders kitaplarının basımını, açıköğ
retim kitapları ile eşit önceliklere 
sahip olacağını taahhüt ediyorum. 
Vakıf ve vakıf şirketlerini saydam
laştırmayı, üniversite ile ilişkilerini 
doğru bir platforma oturtmayı taah
hüt ediyorum.Kent-üniversite ilişki
lerini ileri düzeye taşımayı ve geliş
tirmeyi, Kardeş üniversitelerimiz 
başta Osmangazi Üniversitesi ol
mak üzere Afyon Kocatepe ve Kü
tahya Dumlupınar Üniversiteleri ve 
diğer üniversitelerle işbirliğini ve or
tak proje çalışmalarını yapmayı ve 
Rektör Yardımcılarının çoğunluğu
nun ilgili fakülteler tarafından seçil
mesini taahhüt ediyorum. 

Rektör adaylarına çağn 

Burası üniversite geliniz sorunları 
ve çözümleri, Atatürk Kültür Mer
kezi'nde herkese açık bir panelde 
tartışalım ve değerlendirelim. 
Son olarak bu seçimin galibi üni
versitemizin olmasını diliyorum. 

Özgeçmiş 

Davut Aydın, 1948 Eskişehir'de 

doğdu. 

Eskişehir İktisadi ve Ticari İlimler 
Akademisi, 1968-1972 (Lisans) 
Boğaziçi Üniversitesi, İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi, 197 4- 1977. 
(Yüksek Lisans) 
Eskişehir İktisadi ve Ticari İlimler 
Akademisi, 1978. (Doktora) 
1985 Anadolu Üniversitesi İ.İ.B.F. 
doçent. 
1992 Anadolu Üniversitesi İ.İ.B.F. 
profesör. 
1992- Yeminli Mali Müşavir. 
l 992'den bu yana Anadolu Üniver
sitesi İş\etme Fakültesi'nde profesör 
olarak görev yapıyor. 
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programlarını anlattılar 
Seçime Doğrtı 

sayfalannda yer 
alan yazılar, 

adaylar tarafından 
hazırlanmış, ve 
onaylanmıştır. 

Seçim günü yaklaşırken, rektörlük için adaylıklarını açıklayan öğretim üyeleri de prog
ramlarını açıklamaya ve yapacaklarını anlatmaya başladılar. Rektör adayları, Anado
lu Haber' e yaptıkları açıklamada, kendilerini ve programlarını şöyle anlattılar: 

Prof. Dr. K. Hüsnü Can Başer 
Anadolu Üniversitesi'nin önümüz

deki dönem Rektörlüğünü yapacak 
öğretim üyesini belirlemek amacıyla 
yapılacak seçim günü yaklaşmakta
dır. 35 yıldır öğrenci ve öğretim ele
manı olarak hizmet verdiğim bu gü
zide kurumda edindiğim bilgi, beceri 
ve deneyimlerimi Üniversitemizin da
ha da yücelmesi amacıyla kullanmak 
üzere önümüzdeki dört yıl için Ana
dolu Üniversitesi Rektörlüğü'ne aday 
olduğumu açıklıyorum. Değer verdi
ğim ilkeleri içeren ve tüm öğretim 
üyelerimize dağıtılan metni okuma
nızı ve hür iradenizle yapacağınız ter
cihi, Üniversitemize bilimsel bir kim
lik kazandırarak prestijini arttıracak 
adaydan yana kullanmanızı temenni 
ediyor, seçim döneminin Üniversite
mize yakışır düzeyde, barış ve huzur 
içinde geçmesini diliyorum. 

Yüce Atatürk'ün temellerini attığı 
Cumhuriyetimizin onun sarsılmaz il
keleri doğrultusunda gelişmesini 

sağlayan, bilimsel liyakati ön plana 
çıkaran, ögrencisini varlığının sebebi 
ve velinimeti olarak gören, bu guzel 
ülkeye ve bu aziz millete olan borcu
nu ödeyebilmek için sorumluluk bi
linci içinde canla başla çalışan ve 
üreten bir üniversite olmalıyız. "Bi
limsel aklın egemenliğini temel alan" 
bir zihniyeti üniversitemizde yerleş
tirmek gereklidir. 

Üniversite yönetimi, bilim politika
larıni eşitlikçi bir anlayışla uygulaya
rak imkanlardan herkesi yararlandı
ran, basarılı kişileri teşvik edip, ba
sarıyı ödüllendiren bir zihniyeti yer
leştirmelidir. 

Nitelikli bilim adamı yetiştirmek 

için gerekli alt yapıyı kurup, mevcu
du güçlendirerek Üniversitenin böl
geye, ülkeye ve evrensel bilime katkı 
sağlar hale getirilmesi gereklidir. 
Üniversite yönetimi, öğrencilerin, 
akademik ve idari kadrolarda çalışan 
tüm bireylerin mutlu ve huzurlu bir 
yaşam sürmeleri ve "Anadolu Üniver
siteli" olma gururunu taşımaları için 
gerekli motivasyonu sağlamalıdır. 

Üniversitenin tüm olanakları zorla
narak ve Üniversitenin gelir kaynak
ları arttınlarak çalısanların ekono
mik durumları güçlendirilmelidir. 

Üniversitemiz birimlerinde yer yer 
bozulan iç barış yeniden tesis edil
melidir. Birlikte çalısmanın ve daya
msmanın yaratacağı güç üniversite
nin gücüne güç katacaktır. 

Üniversite yonetiminde yetki ve so
rumluluğun birlikte verildiği, kişiye 
güvenen, uzmanlığa saygılı, kişilerin 

niteliklerini ve yaratıcılıklarını öne çı
karmalarına olanak veren, ancak ya
pıcı şekilde denetleyen ve sorgula
yan, "saydamlık, dayanışma, payla
şım ve eşitlik" ilkelerine dayalı bir yö
netim anlayışını hakim kılmalıdır. 

Üniversite çağin hızla değisen tek
nolojik, sosyal, kültürel ve konjonk
türe! yapılanmalarını izlemeli, ulke
miz insammn "bilgi-atesi toplum"a 
geçişini sağlayacak önlemleri almalı, 
evrensel universite değerlerini be
nimsemelidir. 

Üniversitemizin kuruluşundan bu
güne kadar geçen 43 yıl içinde yöne
tici, ögretim uyesi ve idareci olarak 
hizmet etıniş tüm kişileri saygı ile 
anıyor, basarılı çalışmalarını hür
metle yad ediyorum. Bu yeni çağda 
yeni bir anlayışla Anadolu Universi
tesinin şahlanacağına, ülkeye ve top
luma daha çok ısık saçacağına olan 
inancımla, rektörlük görevine talip 
olduğumu bildiriyor, yukarıdaki ilke
leri gerçeklestirmek için hizmet vaad 
ediyorum. 

Prof. Dr. Hüsnü Can Başer ve 
programı hakkında ayrıntılı bilgiye 
www.khcbaser.org adresinden ula
şabilirler. 

Özgeçmiş 

K. Hüsnü Can Başer, 1949'da Çan
kın'da doğdu. 

1968-1972 Eskisehir l.T.I.A.Eczacı
lık Yüksek Okulu (lisans) 
1972 Farmakognozi asistanı 

1974-1978 Londra Üniversitesi Far
makognozi dalı (doktora) 
1981 Farmakognozi dalı (doçent) 
1982-1993 Anadolu Üniversitesi Ec
zacılık Fakültesi Dekan Yardımcılığı 
1980'den bugüne Tıbbi ve Aromatik 
Bitki ve İlaç Araştırma Merkezi 
(TBAM)'nin müdürlüğü 
1987 Farmakognozi Anabilim Dalı 

(profesör) 
1993-2001 Eczacılık Fakültesi De
kanlığı. 

Prof. Dr. Semih Büker 
Nitelikli bir üniversitenin temel 

amaçlarını üç başlık alıtnda topla
yabiliriz. Bunların ilki kaliteli bir 
eğitim vermek ve ilgili alanların ni
telikli insan gereksinimini karşıla -
maktır. 

İkincisi bilimsel çalışmalar yapa
rak bilim üretmek, bu ürünlerin ev
rensel olarak kullanımına özellikle 
ülke kalkınmasına katkısını gerçek
leştirmek, üniversite öğretim ele
manlarının kendi çalışma alanların
da eleştirel yaklaşımlarda buluna
rak düzeyli tartışma ortamları ya
ratmaktır. 

Üçüncüsü ise bilim insanlarının 
birikimlerini, yaptıkları yayınlarla 

topluma sunmaları ve bu yolla top
lumsal katkıda bulunmalarıdır. 
Bunların gerçekleşmesi ancak 

Cumhuriyetimizin temel değerleri

nin benimsenmesi, ekonomik yapı
nın güçlü olması, demokrasi kültü
rünün özümsenmesi ile mümkün
dür. Bu anlamda, Cumhuriyetin si
yaset bilimindeki dar tanımının dı
şındaki içerik değerlere sahip çıkıl
ması zorunludur. 

Bilime, bilgiye saygılı olmak, eği
timle taçlandırılmış, doğmalardarı 

uzak bir akıl ve laiklik bu içerik de
ğerlerin en başta gelenleridir. Bu 
değerler aynı zamanda Atatürk ilke 
ve devrimlerinin özünü oluştur

maktadır. 

Ben bu üniversitede bu devrimle
rin yılmaz ve dirençli savunucusu 
olacağıma bütün içtenliğimle söz 
veriyorum. 
21.yüzyılın bilgi çağı olduğunu 

göz önünde bulundururak çağdaş 
bir eğitim anlayışını benimsemek, 
öğrencilerimizi kendi alanlarına yö
nelik üst düzeyde bilgi birikimiyle 
donatmak öncelikli sorumlulukları
mızdır. Bunu yaparken sanayi-üni
versite işbirliğini üst dezeye çıkar
manın gerekli olduğu kanısında

yım. Ancak sanayi ile ya da ilgili 
alanla yoğun işbirliğini gerçekleştir
mek, o alanın nasıl olması gerekti
ğine ilişkin eleştirel tavrımızın de
ğişmesine yol açmayacaktır. Yani 
üniversite olmanın asıl işlevini asla 
unutmayacağız. Aynca kentin geli
şimine katkı sağlamak için bütün 
kurum, demek ve sivil loplum ör
gütleriyle iletişimi artırmayı yararlı 
görüyor ve sorumluluğumun bir 
parçası olarak değerlendiriyorum. 

Ülkemizin şu anda yaşadığı derin ve 
ekonomik bunalım bütün kurumla
n olumsuz etkiliyor, ancak üniver
sitemizin diğer kurumlara göre da-

ha güçlü bir ekonomik yapısı oldu
ğunu belirtmeliyim. Bu olanakların 
sonuna kadar üniversitemizin için 
kullanılacağına söz veriyorum. 

Sağlıklı bir demokrasinin, Cum
huriyet değerleri ve güçlü bir eko
nomi üzerinde oluşacağını düşünü
yorum. Kurumsal demokrasiyi öz
gürlük ve katılımcılık bağlamında 

ele alacağım ve bu doğrultuda de
mokrasiyi güçlendirmek ve yaygın
laştırmak için var gücümle çalışa
cağım. Bu konuda da içtenlikle söz 
veriyorum. 

Bu temel amaçları gerçekleştir

mek için eşitlikçi, özgürlükçü, açık 
dinamik ve sorumlu bir yönetim an
layışını egemen kılacağım . Aslında 

Anadolu Üniversitesi'nin değerli öğ
retim elemanları bu ilkelerimi dört 
yıl öncesinden anımsayacaklardır. 

Bu gün bu ilkelerime her zaman
dan daha çok sahip çıkıyorum, ilke
lerimin arkasında duruyorum. 
Çünkü koşullar bunu fazlasıyla ge
rektiriyor. Bu ilkelerimi hazırladı

ğım programla ayrıntılı olarak açık
layacağım ve değerli öğretim üyele
rimize sunacağım. 

Özgeçmiş 

Semih Büker, 194l'de Eskişehir'de 
doğdu. 

1963 Eskişehir İktisadi ve Ticari 
İlimler Akademisi {lisans) 
1967 E.İ.T.İ.A.'da asistan 
1968-1970 ABD'de Michigan State 
Üniversitesi İşletme Finansmanı 
dalı (yükseklisans) 
1972 Finansman dalı {doktora), 
1975 doçent. 
1980 profesör. 
1975-82 Eskişehir İktisadi ve Ticari 
İlimler Akademisi Başkan Yardımcı
lığı 

1982-1997 Anadolu Üniversitesi 
rektör yardımcılığı 
1986-1995 Rektör yardımcılığı yanı 
sıra Açıköğretim Fakültesi Dekanlı

ğı görevini yürütlü. 
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Küçük gözlerin gördükleri 
T 

ürkiye Eğ~tim. Gönüllüleri 
Vakfı ve iletişim Bilimleri 
Fakültesinin birlikte dü 

zenledikleri fotoğraf yaz okuluna 
katılan ilköğretim öğrencileri 

çektikleri fotoğraflan Kütüpha
ne ve Dokümantasyon Merke
zi'nde sergiliyorlar. 

40 fotoğrafın yer aldığı sergi
deki çalışmalar, İletişim Bilimle
ri Fakültesi öğretim elemanla
rından eğitim alan öğrencilerin, 
4-7 Temmuz günleri arasında 

katıldıkları yaz okulu sırasında 
üretildi. 

Türkiye Eğitim Gönüllüleri 
Vakfı'nın Atatürk Eğitim Par
kı'nda yapılan ve Araş . Gör. Er
dem Çetintaş·, Öğr. Gör. Melih 
Zafer Arıcan ile öğrenciler Sinan 
Dağarslan ve Devrim Taban ta
rafından yürütülen programda 
ilköğretim öğrencilerini fotoğraf 

ile tanıştırmak, fotoğraf makine
sinin kullanımını öğretmek ve 
erken yaşlarda öğrencilere ha
yatlarını daha güzel geçirmeleri
ni sağlayacak hobiler ve beceri
ler kazandırmak amaçlandı. 

Bir ay süren eğitim sonunda 
öğrenciler, edindikleri bilgileri 
Odunpazan'nda uyguladılar ve 
Osmanlı mimarisi ile yaşam tar
zını kendi görme biçimleriyle 
bizlere sunuyorlar. Sergi 30 Ka
sım'a kadar görülebHecek. 

Sinan TURHAN 

Fotoğraf yaz okuluna katılan ilköğretim 
öğrencileri çalışmalarını sergiliyorlar. 

ögr. Gör. Melih Zafer Arıcan ile birlikte poz veren ögrenciler 
çalışmalarını sergide görmenin mutlulugunu yaşadılar. 

Melih Yurdagel: Fotoğrafçı olmak 
çok güzel bir duygu. Fotoğrafçılığın 
ileride mesleğim olmasını istiyorum. 
Böyle küçük yaşlarda fotoğrafçı ol
mak benim için gurur verici bir 
olay. 

Nazan Taşkıran: Bence fotoğrafçı-

lık insanın düşüncelerini aktarıyor. 

Fotoğrafçılığı daha çok hobi olarak 
seçtim. 

Cansu Bayar: Fotoğrafçılık insa
nın düşüncelerini dışarı vuran ve 
insanı rahatlatan bir unsur. Bu 
yüzden fotoğrafçılığı seçtim. 

'Sanatçılar uluslararası düşünmüyor' 
Doç. Dr. Türev Berki "Konservatuvar öğretim üyeleri 
yurt dışıyla çok sık temas içinde olmalı." 

H acettepe Üniversitesi Devlet 
Konservatuvarı Müzikoloji Bö

lümü öğretim üyesi Doç. Dr. Türev 
Berki 16 Kasım Cuma günü Ata
türk Kültür ve Sanat Merkezi'nde 
piyano resitali verdi. Resital so-

28 Kasım Çarşamba 18.45 
29 Kasım Perşembe 12.15-18.45 

30 Kasım Cuma 12.15-18.45 
1 Aralık Cumartesi 14.15 

nunda dinleyicilerle söyleşen Ber
ki, sanatçıların uluslararası başa

rılan düşünmediğinden yakınarak 

"Batı orkestralarının ve Batı Kon
servatuvarlarının neler yaptığını 

takip etmemiz gerekiyor. Konserva
tuvar öğretim üyeleri yurtdışıyla 

çok sık temas halinde olmalı . Bun
larla uluslararası standartları ya
kalayabiliriz. Sporda bunu yaptığı

mıza inanıyorum. Sanatta da bunu 
yapmamız gerekiyor"dedi. 

Necmettin OĞUR 

ANFO'dan 
saydam 

gösterileri 
Anadolu Üniversitesi Fotoğrafçı

lık Kulübü (ANFO) tarafından dü
zenlenen saydam gösterileri de
vam ediyor. 
Ayşegül Kaygun Sayran 23 Ka

sım cuma günü Kongre Merke
zi'nde, Mavi Hüzün adlı gösterisi
ni izleyicilere sundu. 

Kültür-Sanat 

Ahmet CEMAL 

YARATICILIK ÜZERİNE 
BİR BAŞYAPIT 

P rof. Dr. Süleyman Velioğlu, kısa süre 
önce sessiz sedasız dünyamızdan çe

kildi. Bir psikiyatri uzmanı olmasının ya
nı sıra, bir sanatçıydı. Ve belki hepsinden 
de önemlisi, sanat ye yaratıcılık üzerinde 
sürekli düşünen, sanat uygulaması ve 
yaratıcılık açısından düşünme eylemini 
koşul sayan bir aydındı. 

1956 yılında İstanbul Tıp Fakültesi Psi
kiyatri Kliniği'nde "Psikopatolojik Sanat" 
laboratuvarını kuran Prof. Velioğlu, bura
da 1994 yılına kadar hastalara "sanatla 
teşhis ve tedavi" yöntemini uyguladı. Ay
nca 1970 yılında Tangül Akakıncı ile bir
likte "Akatünvel Sanat Toplululuğu"nu 
kurdu. Bu topluluğun bütün yurt içi ve 
yurt dışı etkinliklerine katıldı. 

Prof. Velioğlu'nun yaratma edimini ko
nu alan başyapıtı "İnsan ve Yaratma Edi
mi", geçen yılın Ekim ayında Türkiye İş 
Bankası Kültür Yayınlan arasında çıktı. 
Yazar, kitabının başlarında "yaratma" 
kavramını kapsamlı bir inceleme konusu 
yapmayı neden gerekli bulduğunu şöyle 
açıklıyor : " ... kendisine, ancak bir öykün
me düzeyinde yer verilmiş olan 'yaratma' 
etkinliği, tarihsel süreç içinde metafızik, 
yan tarınsal bir kavram katına yükseltile
rek parantez içine alınmış ve dolayısıyla 
gözler önünde olup da hep gözardı edilen 
bir kavram olmuştur. Oysa, tümüyle 'in
sansal' olan, insanı belirleyen etkinlik, 
yaratma etkinliğidir. Öyle ki, hangi varlık 
ki yaratma etkinliği içindedir, onun adı 
insandır. - Yaratma kavramının, metafi
zik alana terk edilmiş bir kavram duru
munda olması , nörofızyoloji ve nöropsiko
loji disiplinlerinin psişik varlık düzlemin
deki araştırma ve inceleme yöntemlerinin 
yetersizliğinden ileri gelir." 
Yukarıdaki satırlardan da anlaşılabile- ı 

ceği gibi, Prof.Velioğlu , "insanı belirleyen" 
bir etkinlik diye tanımladığı yaratma et
kinliğini geleneksel bulanıklığından ve 
her türlü somutluktan yoksun bir yücelt
me tutkusundan kurtararak, bilimsel te
mellerin desteğinde aydırılatmayı amaçlı

yor. "Yaratma etkinliğinin aydırılığa ka
vuşması, insan varlığı'nın yeni bir bakış 
açısından algılanması ve kavranmasına 
olanak sağlayacaktır ... " 

Sanat üzerine düşünme eyleminin ge
nelde yetersiz olduğu ülkemizde "İnsan ve 
Yaratma Eylemi", bu alanda ciddi olarak 

1 
düşünmek isteyenler için paha biçilmez 
bir eser. 

Konuk oyunculardan 

Galip Sokaklara Talip 
Sinema Anadolu, 18 Kasım pazar günü bir 

tiyatro oyununa ev sahipliği yaptı. 
Tiyatro Boğaziçi ve Boğaziçi Üniversitesi 

oyuncularının ortak yapımı olan "Galip So
kaklara Talip" adlı oyun, Sinema Anadolu'da 
seyirciyle buluştu . 
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Genç voleybolcular birinci oldu 
Anadolu Üniversitesi Genç Erkek Voleybol Takımı Eskişehir Ligi'ni birinci olarak tamamladı. 

A 
nadolu Üniversitesi 
Genç Erkek Voleybol 
Takımı Eskişehir Ligi'ni 

birinci sırada tamamlayarak 
şampiyon oldu. 

Sonuçtan oldukça memnun 
olduğunu belirten antrenör Rı-

fat Se7.gin, "Gençler olarak iyi ya çalışıyoruz. Rakibimiz DSİ 
bir taban oluşturduk. Amacı- gerçekten tecrübeli bir ekipti. 
mız gurup maçlarında yanfina- Ama bizde çok çalışbk ve bu 
le hatta finale çıkmak. Yıldız başarıyı hak ettik. Yeniyeniya
maçlannda üç takım çıkart- pılanıyoruz. Şimdi çalışmalan

mak istiyoruz. Önümüzdeki yıl mızın meyvalannı topluyoruz" 
içirı en iyi A takımı oluşturma- dedi. Genç takım ile haftada üç 

antrenman, A takımı ile altı 

antrenman yaptığını ifade eden 
Se7.gin, "Eskişehir Erkek Genç
ler Ligi'nde şampiyon olduk. 15 
Kasım'da başlayacak Yıldızlar 

müsabakalarında da birincilik 
istiyoruz. Çalışmalarda bana 

yardım eden A takım kaptanı 
Hasan Kıral'ın da. desteğini 

unutmamak gerek. Kısacası 

tabandan çok iyi şekilde geliyo
ruz" dedi. Aynca A takımı Ko
caeli ekibi ile yaptığı hazırlık 

karşılaşmasını 3-2 kazandı. 

Voleybol 
ligi başlıyor 

Federasyon başkanlığına göz dikti 
Anadolu Üniversitesi Bayan 

Voleybol Takımı'nın da 
mücadele ettiği Türkiye A-2 
Lig'i 1 Aralık'ta başlıyor. 

Dünya üçüncüsü masa tenisçimiz Neşe Bayrak' ın amacı federasyon başkanı olmak. 

Voleybol Takımımız uzun 
süredir yer aldığı A-2 Lig'irı
den A-1 Lig'irıe çıkmak içirı ter 
dökecek. 8 takımın mücadele 
ettiği A Grubunda bulunan 
ekibimiz ilk haftada kendi 
evirıde Bursa DSİ ile karşı 
karşıya gelecek. Bursa DSİ'yi 
yenerek Lig'e iyi bir başlangıç 
yapmak isteyen Bayan Voley
bolcularımız ikinci haftada 
deplasmanda İstanbul'un 
güçlü takımlarından Fener
bahçe'ye konuk olacak. Üçün
cü haftada Balıkesir Polisgü
cü, dördüncü hafta Kayseri 
Karsumolu, beşirıci hafta Bolu 
Gentaş, altıncı hafta İskanbul 
Işıkspor'la karşılaşacak olan 
Bayan Voleybol Takımımız 
Lig'irı ilk yarısının son maçın
da deplasmanda Çankaya 
Bayramiç Belediyesi ile mü
cadele edecek. 

Sinan TURHAN 

lüğü var. Türkiye şampi
yonluğundal997 ve 
l 994'te ferdi olarak ikinci
lik alan genç sporcunun 
okul bazında yapılan kar
şılaşmalarda birincilikleri 
var. 

Başkanlık istiyor 
Anadolu üniversitesirıde 

olmaktan ve takımda bu
lunmaktan memnun ol
duğunu belirten milli 
sporcu, "İlk hedefim masa 

D ünya üçüncüsü masa 
tenisçimiz Neşe Bay

rak, masa tenisirıirı futbol 
kadar ilgi görmemesine ve 
maddi bir kazancı olma
masına karşın bu sporu 
çok sevdiğini belirterek, 
federasyon başkanlığının 
en büyük hayali olduğu
nu söylüyor. 1997 yılında 
milli takıma giren Neşe 
Bayrak, "Futbol kadar ilgi 
görmüyoruz. Maddi ola
rak bir kazancımız yok. 
Kamplarımız on beş gün ---------- tenisi federasyonu baş

sürüyor ve çift antrenman yapıyoruz. 
kamp süremiz çok az. Ödenek yok. Tüm 
bunlara rağmen yaptığım sporu bırakmak 
istemiyorum" dedi. 

ilgi bekliyoruz 
Almanya, Hollanda, Fransa, Ukranya, 

Slovenya, Çek Cumhuriyeti ve İsviçre'de 
maçlar yapan Bayrak'ın 1999'da Fran
sa'da yapılan müsabakada Dünya üçün
cülüğü var. Aynca Ankara'da 1997'de ya
pılan Balkan Şampiyonasında da üçüncü-

kanlığına aday olmak. Ya da üniversite de 
bir kariyer sahibi olabilmek" dedi. Baş

kanlık yapmanın en büyük hayali olduğu
nu ifade eden Bayrak, "Yaptığım bu spor-
da kendimi daha çok geliştirmek ve daha 
büyük başarılara imza atmak istiyorum. 
Ve irıanıyorum ki bu başarıların ardından 
birçok kapıyı rahatlıkla açacağım" diyen 
Neşe Bayrak, milli sporcu ünvanını taşı
manın gurur verici olduğunu da sözlerine 
ekledi. 

Zafer DURMAZ 

Efe Aydan BESYO'da 
konferans verdi 

Futbolcular 
yola devam 

Futbol takımımız 

Duyurular 
Satılık Daire 

Sultandere'de 15 katlılarda 
3. Kat 60 m2. Kredisi var 
İrfan Bitki 1507- 3232777 

Ünlü basketbolcu Efe Aydan Beden Eğiti
mi ve Spor Yüksekokulu'nda "Basketbol 
Gönüllüleri Projesi" hakkında bilgi verdi. 

E ski ünlü basketbolcu
Janmızdan Efe Aydan, 

Beden Eğitimi ve Spor 
Yüksekokulu'na konuk ol
du. 

"Basketbol Gönülh1leri 
Projesi" hakkında bir kon
ferans veren Aydan, "İlk 
amacımız spor kültürünü 
yurt çapında yaymak. Gö
nüllü olarak yapılan bu 
çalışmada Gençlik ve Spor 
Müdürlüğü, Tofaş ve Eği
lim Gönüllüleri beraber 
çalışmaktadır. Şu anda l O 
llde 7-16 yaş arası çocuk• 
!ara basketbol ile ilgili her 
türlü eğitim verilirken, 30 
gönüllü basketbol antre
nörü yetiştiriliyor" dedi. 

Kısa vadede bin gence 
eğitim vermet istediklerini 
belirten eski milli sporcu -
muz, on ilde daha bu 
okulları açmak istedikleri
ni söyledi. Uzun vadede 
ise 2 bin 500 sporcu he
deflediklerini belirten Efe 
Aydan, "Bu eğitimde tur
nuvalar. kamplar olacak. 
İllerde rekabet ortamı ya
ratmak istiyoruz. Umuyo
ruz ki bizim gençlerimizde 
spor kültürünü öğrenip 
olimpiyat oyunlarında ül
kemizin adım sık sık du
yuracaktır. Herkesi bu 
kampanyaya destek olma
ya davet ediyorum" diye 
konu tu. 

DSİ'yi 2-1 mağlup etti 

A nadolu Üniversitesi Fut
bol Takımı hafta sonunda 

oynadığı DSİ'yi 2- 1 yenerek 
yoluna devam etti. 
Geçtiğimiz hafta Mahmudi

yespor'u 13-0 gibi farklı bir 
skorla yenerek moral bulan 
Anadolu Üniversitesi bu haf
ta çıktığı DSİ maçını da kaza
narak Lig'deki şansını sür
dürdü. Matematiksel olarak 
ansımızın devam ettiği 

Lig'de Play-Offa kalmayı son 
ana kadar sürdürmeyi amaç
layan Futbol Takımımız bir 
sonraki haftada Tepebaşı ile 
karışlaşacak. Antrenör Ce
mal Polat "Haftayı üç puanla 
ve kayıpsız kapamak bizim 
açımızdan önemliydi. Bun
dan sonraki maçlarımızı da 
kazanarak ligi en iyi şekilde 
bitirmek istiyoruz." dedi. 

Satılık Kooperatif Hissesi 

Sultandere'de Eşmaşlar 
Yapı Koop. 100 m2 Hissemi 
devretmek istiyorum. Araba 
ile takas olunur 2003 
Mart'ta teslim. 
Osman Taşkın 6094 
Satılık Kooperatif Hissesi 

Sultandere'de Eşmaşlar 
Yapı Koop. 100 m2 Hissemı 
devretmek istiyorum. 3+1 
Mutlu Doğan 2700 
Kiralık Daire 

Vişnelik Mah. Çalışanlar 
Cad. 3+1 Doğalgazlı 5. Kat 
Mustafa Özdemir 4214 

Satılık Oto 

1992 model Broadway 108 
bin km'de Orijinal 
Hasan Tiftik 6849 
05352795364 

Satılık Oto 

2000 model Opel Astra 1.9 
ABS 145 bin km'de 
Asiye Meriç 3634-3635 

Kiralık Ev 

1+1 Kombili Bodrum daire. 
Yeni Migros karşısı 
Zuhal Şen 1346 

Satılık Oto 

2000 model 182 Fiat Brava 
1.6 16V SX Beyaz Klimalı 
Ev: 3356105 
05353871403 
Takas için: 2280956 

Satılık Kooperatif Hissesi 

Keskin Eğriöz köyleri yol ayı

rımında Sağlıkçılar Yapı Ko
op. Tripleks 160 m2 
Mart ayı teslim. 
Hakan Özpak Tel: 1462 
05325766039 

Satılık Ev 

Üniversite Evlerinde, 2+1, 
60 m2, kaloriferli, doğalgazlı 
Mine Scheller 12 47 
321 26 21 

Satılık Oto 

1986 Şahin, 
Göksel Demir 14 62 

Satılık Oto 

1987 model Ford Taunus 
1.6 İlk el, Mavi 
Bülent Elbasan 
14 57-0 542 431 07 22 
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•• 
Oğrencilerden kan bağışı 
Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu ile Eczacılık Fakültesi öğrencileri Kızılay Kan Merkezi'ne kan bağışında bulundu. 

Kızılay Kan Merkezi, bagışta bulunmak isteyen birimlere gitmeye hazır oldğunu belirtti. 

Anadolu Üniversitesi og- letme ve Ekonomi Kulübü 
rencileri, 10 Kasım günü tarafından düzenlenen gezi
Atatürk'ü ziyaret ettiler. İş- de, Anıtkabir'e giden öğren-

ciler, Ulu Önderin mowle
sine çiçek koyarak, saygı 

duruşunda bulundular. 

Minik öğrenciler Atatürk'ü andı 
Ulu Önder Musta
fa Kemal Atatürk, 
10 Kasım günü 
Anadolu Üniversi
tesi Çocuk Yuva
sı'ndaki öğrenciler 

tarafından da 
anıldı. Üzerinde 
Atatürk resmi bu
lunan şapkalar ta
kan minikler tö
rende şarkılarla ve 
şiirlerle Ata'ya 
olan özlemlerini 
dile getirdiler. 

B 
eden Eğitimi ve Spor 
Yüksekokulu ile Ecza
cılık Fakültesi ile Ec

zacılık Fakültesi öğrencileri 
Kızılay Kan Merkezi için kan 
bağışı yapWar. 
Kızılay Kan Merkezi dok

torlarından Murat Dalkılıç, 

öğrencilerin bu konuda çok 
duyarlı olduklarını belirterek 
şurıları söyledi: 

" Öncelikle kan verip vere-

miyecekleri ile ilgili tansiyon 
ölçümü yapıyoruz. Kan ver
mek için gerekli işlemleri 

hallettikten sonra merkezi
mizde bu karıları test ediyo
ruz. Hastalıklı olan karıları 
imha ediyoruz." 

Kan vermenin vücuda 
dinçleştirdiğini ifade eden 
Dalkılıç, istek gelen hek biri
me gitmeye hazır olduklarını 
sözlerine ekledi. 

Anadolu örnek oldu 
Yard. Doç. Dr. Müfide Banar, ÇEVKO ile pro
tokol imzalayan üniversitemizin bu konuda 
· bir örnek oluşturduğunu söyledi. 

M 
MF Çevre Mühendisliği Yard. Doç. Dr. Müfide Ba
Bölümü ile ~------~ nar, Türkiye'de ilk 

Çevre Sorunları Anadolu Üniversi-
Uygulama ve Araş- tesi'nin ÇEVKO ile 
tırrna Merkezi ta- protokol imzalaya-
rafından düzenle- rak örnek oluştur-
nen "Katı Atık Yö- duğunu söyledi. 
netimi ve Anadolu Banar, bugüne ka-
Üniversitesi Öme- dar gerçekleştiri-
ği" konulu seminer lenler hakkında da 
14 Kasım Çarşam- bilgi verdi. Cezmi 
ba günü gerçek- Neyim ise "Geri 
leşti. Müfide Banar Kazanım Projesi" 

Etkirıliğe konuşmacı ola- üzerinde durdu ve Türki-
rak Çevre Mühen- ye'de ambalaj 
disliği Bölümü öğ- atıkları geri kaza-
retim üyesi ve pro- mm sisteminin 
je ekibinden Yard. oluşturulmasında 

Doç. Dr. Müfide ve yönlendirilme-
Banar ile Çevre Ko- sinde etkin rol oy-
ruma Ambalaj namanın ve katkı-

Atıkları Değerlen- da bulunmanın 

dirme Vakfı (ÇEV- ÇEVKO'nun amaç 
KO) Genel Koordi- cümlesi olduğunu 
natörü Cezmi Ne- ifade etti. Cezmi Neyim 
yim kaWdı. Elif KILIÇASLAN 

Tangoc 
Milong 
buluştu 
E skişehir'de bu yılın 

ilk büyük Milon
ga'sı 17 Kasım cumar
tesi günü öğretim üye
leri yemekhanesinde 
yapıldı. TANGOTÜRK 
ile Anadolu Üniversitesi 
Dans Kulübü'nün or
taklaşa düzenledikleri 
geceye üniversitemiz
den pek çok öğretim 

üyesi ve öğrencinin ya
msıra Ankara ve İstan
bul'dan çeşitli gruplar 
ile dans öğretmenleri 

kaWdı. 

Fatih EFE 


